
До доц. д-р Тодор Чобанов 

Заместник-кмет на Столична община 

 

Относно: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи клас в 

общинските училища на територията на Столична община. 

 

Уважаеми доц. Чобанов, 

Във връзка с Проекта на Система за прием на ученици в първи клас в общинските училища 

на територията на Столична община бих искала да обърна внимание на някои съществени 

недостатъци по мое мнение и да направя следните предолжения: 

1. Критериите за уседналост от 3 години да влязат в сила 3 години след приемането им. 

Така всички семейства, на които им предстои да сменят своето жилище ще бъдат 

наясно, че ако сменят местожителсвото си в годината на кандидатстване на детето им в 

първи клас има огромна вероятност да се налага да го водят на училище в другия край 

на града.    

2. Районирането на училищата да бъде такова, че всеки адрес да попада в района на 2 

училища, за да може родителите все пак да имат някакъв резервен вариант. В сегашния 

вариант ако детето не е прието в училището от своя район може да се наложи да бъде 

записано в много далечен от местожителството му район. 

3. При кандидатсвтането да се взима предвид адрес на родител, а не на детето.  

 

И не на последно място – по-добре помислете как да се увеличи кокнуренцията между 

отделните училища, така че да няма „добри“ и „слаби“. Тогава няма да се налага да има 

райониране, защото всеки сам би избрал най-близкото училище – то ще бъде толкова добро по 

отношение на предлаганото образование, колкото всички останали. 

 

 

С Уважение: 

Румяна Достумска 


